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VICERECTORAT DE PLANIFICACIÓ,  

  

COORDINACIÓ I COMUNICACIÓ  

Acta núm. 1  

  

  

Consell de Planificació i Qualitat  

   

  

Reunió del Consell de Planificació i Qualitat  

Data: 13/06/2019  

Horari: 12 h   

Lloc: Sala de Juntes de l’Edifici de Rectorat  

  

Persones assistents:  

  

Modesto Fabra Valls, vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació  

Ivan José Barreda Tarrazona, vicerector adjunt de Planificació i Qualitat  

Joaquin Beltran Arandes, vicerector adjunt d’Estudis i Docència José 

Luis Gordo García-Madrid, vicegerent  

Mª José Aramburu Cabo,  professora designada per l’ESTCE  

Carmen Pastor Verchili, professora designada per la FCS  

José Miguel Tirado Beltrán, professor designat per la FCJE Amparo 

López Meri, professora designada per la FCHS  

Mercé Correa Sanz, directora de l’Escola de doctorat  

Mª José Orts Tarí, professora amb responsabilitat en gestió de departaments  

Juan Carlos Bou Llusar, professor especialista en temes de planificació estratègica i qualitat  

Ana Belen Escrig Tena, professora especialista en temes de planificació estratègica i qualitat 

Montserrat Boronat Navarro, professora especialista en temes de planificació estratègica i 

qualitat  

Mariola Belloso Saura, tècnica superior de qualitat de l’OPAQ  

José Ramón Segarra Moliner, tècnic superior de qualitat de l’OPAQ  

Juan Antonio Hernández Rubert, cap de l’oficina de Planificació i Prospectiva  

José Pascual Gumbau Mezquita, director de l’oficina d’Innovació i Auditoria TI  

Ivan Checa González, estudiant de la FCHS  

Conrado Balaguer Escrig, membre del Consell Social 

Enrique Vidal Pérez, membre del Consell Social  Excusen 

Assistència:   

Isabel García Izquierdo, vicerrectora d’Estudis i Docència   Andrés 

Marzal, gerent   
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Absents:  

  

David Curtó Payá, estudiant de l’ESTCE  

Inmaculada Galea Duro, estudiant de la FCS  

Daniel Pérez Albiol, estudiant de la FCJE  

  

  

  

  

Desenvolupament de la sessió:  

  

1. Informe del President del Consell de Planificació i Qualitat.  

  

El primer punt a tractar és referent als Ranquings internacionals. L’UJI apareix ben posicionada 

al de Shangai i als de Times Higher Education. No obstant això, s’informa de la intenció de 

procurar aparèixer també en el QS rànquing.  

  

Pel que fa a la Carta Europea de l’Investigador (Euraxess) des de l’OPAQ s’està coordinant el 

procés d’elaboració del Gap Analysis, OTM-R i Action Plan per a fer la sol·licitud d’obtenció 

del segell d’excel·lència en la contractació d’investigadors.  

  

El Sistema d’Assegurament Intern de la Qualitat (verifica, audit i seguiment) contempla les 

auditories internes i cal tindre present la nova directriu 8: Participació de l’estudiantat, 

coordinació docent, tractament de queixes, modalitats d’impartició i empleabilitat.  

  

2. Elecció i nomenament del secretari o secretària del Consell.  

  

El president proposa i s’aprova per consentiment el nomenament de José Ramón Segarra, 

Tècnic Superior de l’OPAQ, com a secretari del Consell de Planificació i Qualitat.  

  

3. Informe de l’estat de les accions de planificació i qualitat.  

  

S’informa sobre el manteniment de les certificacions ISO-9001 en la Biblioteca i el Servei 

d’esports i sobre els diversos processos de reacreditació i seguiment als que participa l’OPAQ. 

També informa sobre la creació de la figura de Coordinador/a de Qualitat en cada centre i de la 

Comissió de Qualitat de cada centre. Aquesta modificació de l’estructura organitzativa ajudarà 

a ficar el focus del SGIQ als centres enlloc de a les titulacions o el rectorat. Aquest és un requisit 

per l’acreditació institucional.  

  

4. Informe de la proposta del Pla d’acció de govern 2019-2022.  
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Es presenta un resum en diapositives de la proposta del pla d’acció de govern pels propers 

quatre anys amb els seus indicadors de compliment i la seua temporalització prevista. Aquesta 

proposta és una concreció del programa electoral que va presentar l’actual Rectora.  

  

5. Informe del Projecte d’acreditació institucional.  

  

L’acreditació institucional (AI) permet renovar l’acreditació de totes les titulacions d’un centre 

amb un sol procés d’auditoria externa.  

Per poder optar a l’AI cal tindre renovada l’acreditació inicial d’almenys la meitat dels títols 

oficials de grau i másters. La Universitat compleix el requisit.   

Cal també comptar amb la certificació de la implantació efectiva al centre del seu sistema 

d’assegurament intern de qualitat.  

La proposta és escalonar tots els centres durant la legislatura per sol.licitar l’AI. Amb 

l’acreditació institucional ja no serà necessari el seguiment dels títols.  

  

  

6. Torn obert de paraules.  

  

Es comuniquen els avanços en l’acreditació institucional i fer una campanya de difusió del 

projecte per a que els comités externs no troben desconeixement en preguntar pel mateix.   

  

Per aquest motiu, es sol·licita que es comunique el calendari de treball, així com es demana que 

cal definir les funcions de les coordinacions de qualitat dels títols.   

  

Es reflexiona sobre la importància d’apropar la gestió de la qualitat al dia a dia de les persones. 

Que no siga només de quan en quan. S’ha de veure com què puc fer jo per què açò millore, 

perque no parega només burocràcia. No es deuria entendre com una molèstia. No es tracta de 

simplificar per evitar la molèstia, es traca de crear una actitud positiva davant la qualitat.  

  

També es refereix a desenvolupar evidències i la importància desprès es facen les millores.  

  

Des de l’estudiantat i les enquestes que es fan a l’estudiantat, es comenta que cal millorar donat 

que no tenen prou feedback. Es respon i es comenta, respecte a las enquestes, les poques 

conseqüències quan un professor obté resultats baixos any rere any.   

  

Pel que fa al docentia, s’informa que hi ha moltes qualificacions de notable-excel·lents, sembla 

que el model que s’utilizava no discriminava. S’han informatitzat les enquestes i s’han canviat 

les definicions de les categories. A més a més, s’afegeix que està previst que la nota del docentia 

puga afectar als recursos del departament.  

  

Des del Consell Social es destaquen dos temes. Un és la Ciutat de les Arts i les Ciències. L’altre 

és el turisme de qualitat i la sostenibilitat econòmica. Es fa menció explícita a l’Humanisme 

com empleador. Expressa que cal formar en valors.   

  



4  

  

A més a més, des del Consell Social s’afegeix que hi ha tres aspectes importants: 1- 

Comunicació, 2-Convèncer a les persones i 3-Societat, fer conèixer més coses de les que s’estan 

coneixent ara mateix respecte al que fa l’UJI.   

  

Es pregunta per la reducció dràstica del nombre d’indicadors al desplegament del pla 

estratègic als centres i departaments. El motiu és que s’han unificat els indicadors per a cada 

tipus d’unitat acadèmica. A més a més, no es negocien metes, es fa un rànquing al que cada 

unitat es compara amb l’evolució de la mitjana.  

  

Sense res més que tractar, finalitza la sessió a les 13.30h.   

  

Data del l’acta: 17 de abril de 2021  


